
Zápis z jednání Konference ČSK konané 17.5. 2018 v Praze na 
Strahově 

 
 
V souladu se Stanovami Českého svazu kanoistů z.s. (ČSK) svolal Výbor ČSK (usnesením ze dne 11. 4. 2018) 
řádnou konferenci ČSK na úterý 17. května 2018 od 16:00 hod., do sídla České unie sportu v Praze, na 
adrese Zátopkova 100/2, 169 00 Praha 6 - Břevnov.   
 
Jednání se účastnili delegáti tří sekcí ČSK ve stanovami určeném počtu, jejichž nominace byla schválena na 
valných hromadách jednotlivých sekcí ČSK, členové Výboru ČSK (všichni byli současně delegáty VH), 
předseda a členové Revizní komise ČSK, pracovníci sekretariátu ČSK a přizvaní hosté a (dle prezenční 
listiny). 
 

Přítomni: viz přiložená prezenční listina konference 
 

Program: 
1. Zahájení 
2. Schválení jednacího řádu 
3. Schválení programu konference 
4. Schválení volebního řádu 
5. Volba komisí: mandátové, návrhové, volební 
6. Zpráva o činnosti a hospodaření za uplynulé období 
7. Zpráva revizní komise 
8. Informace o rozvoji závodišť OH disciplín v Račicích a Tróji 
9. Převod majetku ČSK v Račicích do NOC VS Račice 
10. Přihlášky nových oddílů do ČSK 
11. Zpráva mandátové komise  
12. Volba předsedy ČSK, volba předsedy revizní komise ČSK 
13. Diskuse a projednání celosvazových záležitostí 
14. Hlavní úkoly pro další období 
15. Schválení usnesení konference ČSK 
16. Závěr 

 
Zahájení:  
Jednání zahájil v 16:00 hodin výborem ČSK pověřený řídící konference předseda ČSK Jan Boháč, přivítal 
přítomné delegáty, vzpomenul zesnulé kamarády kanoisty a zmínil důvody svolání konference – schválení 
výroční zprávy a zprávy o hospodaření z důvodů potřeby zakládání povinných dokumentů do sbírky listin 
spolkového rejstříku a z důvodů potřeby transparentnosti hospodaření ČSK, jako příjemce dotací 
z veřejných zdrojů. Byl vysloven souhlas delegátů se skrutátory – M. Pavelková a P. Mokrý, a zapisovatelem 
– I. Eichler.  
 

Schválení Jednacího řádu Konference ČSK:  
JŘ předložen delegátům písemně, k návrhu nebylo připomínek, JŘ byl jednomyslně schválen ve všech 
sekcích, celkovým poměrem hlasování 3:0.  
 

Schválení programu Konference ČSK: 
Návrh programu předložen delegátům písemně více jak 30 dní před konáním konference, k návrhu nebyly 
připomínky. Program byl delegáty konference jednomyslně schválen ve všech sekcích, celkovým poměrem 
hlasování sekcí 3:0. 
 

Schválení volebního řádu Konference ČSK: 
Návrh byl schválen jednomyslně ve všech sekcích, celkovým poměrem hlasování sekcí 3:0 



 
Volba komisí: 
Následně byly v souladu s jednacím řádem konference ČSK zvoleny orgány konference. Předložený návrh 
Výboru ČSK na složení Návrhové komise (pracovního předsednictva) a Mandátové komise nebyl z pléna 
doplněn ani připomínkován, hlasováno jednotlivě, celkovým poměrem hlasování sekcí 3:0 schváleno 
složení: 
- Mandátová komise – Jaroslav Volf, Zdeněk Krpata, Lubomír Ulč  
- Volební komise – Pavel Šebesta, Jiří Rohan, Antonín Tomáš 
- Návrhová komise – Petr Doležal, Milan Bílý, Jiří Mrkos 
 

Delegáti konference následně projednali všechny body navrženého a schváleného programu jednání a 
přijali v závěru zápisu uvedená usnesení. 
 

Informace předsedy o činnosti a hospodaření za uplynulé období: 
Předseda okomentoval současný stav kanoistiky v rámci českého sportovního hnutí a postavení mezi sporty 
v České republice. 
Upozornil na obrovský nárůst administrativy svazu v rámci zpracování registračních a finančních podkladů 
pro MŠMT ČR a ostatní subjekty, totéž se děje v oddílech a klubech. 
Zmínil úspěšné uspořádání velkých mezinárodních akcí v ČR a to MS 2017 v rychlostní kanoistice v Račicích 
a SP ve vodním slalomu v Praze Troji. 
Informace k registraci oddílů a plnění povinností NOZ, tj. upravené stanovy, registrace v rejstříku spolků a 
zakládání povinných listin do sbírky. 
Poděkoval pořadatelům slavnostního vyhlášení ankety Kanoisty roku 2017 v Olomouci, které splnilo 
očekávání od takto významné akce pro PR svazu. 
Informace o změnách v kanoistických disciplínách na základě rozhodnutí ICF (zrušení C2 muži a některých 
disciplín v rychlostní kanoistice. 
Zastoupení v mezinárodní federaci (A. Mašková – sl.komise ICF a J. Pollert   - místopředseda ECA) 
Příprava hlavní mezinárodní akce 2018 tj. ME ve vodním slalomu – poděkování řediteli org. Výboru – 
J.Rohan. V dalších letech se připravují další (SP slalom, MSJ v rychlosti, OH kvalifikace 2020 Račice, atd. 
Péče o majetek svazu – Císařská louka, Slapy, Račice, ošetřeno, udržován, podle možností zhodnocován. 
Informace k marketingu – spolupráce s nově založeným s.r.o. (bez účasti svazu), zatím v rámci sekce KDV, 
řešení pro využití finančních prostředků od sponzorů. 
Informace k práci jednotlivých sekcí – SRK, KDV, VT – velmi dobře pracují. Příprava zákonů k minimálním 
průtokům na řekách – v jednání v parlamentu ČR. 
Informace k novým disciplínám ČSK – Freestyle, Kanoe polo, Dračí lodě, mořské kajaky, SUP – 
padelboarding – působí v rámci sportovně technických komisí svazu (pro SUP zatím neustavena) 
Zpráva o hospodaření – informace (účetní uzávěrka za r.2016) rozeslána delegátům – zveřejněno ve sbírce 
listin. Předseda informoval o společných výdajích svazu, hospodaření sekcí kontrolováno a výsledky 
schváleny v sekcích, celkové hospodaření svazu je vyrovnané. Vybavování materiálem od partnera 
AlpinePro – probíhalo v roce 2017 na účet střediska „11“, od roku 2018 bude dle odběru účtováno sekcím. 
J.Hodic okomentoval GDPR, nové nařízení EU na ochranu osobních údajů – odpověď a  vysvětlení J.Boháč. 
Dotazy k této problematice na e-mail gdpr@cuscz.cz  a na webu ČUS budou dotazy a odpovědi 
aktualizovány. Svaz již nová opatření řeší, nutno začít řešit před 25. 5. 2018 i v členských subjektech svazu. 
 
Zpráva revizní komise: 
Zprávu RK ČSK přednesl za předsedu revizní komise Jindřicha Langra člen komise Ladislav Jílek, zpráva je 
uložena na sekretariátu ČSK. Zprávu okomentoval předseda ČSK, poděkoval členům komise za kontrolní 
činnost a prevenci, a informoval o uvažovaném auditu účetnictví ČSK v budoucích obdobích. Ke zprávě 
předsedy Revizní komise ČSK jinak nebylo dotazů. 
 
 
 

mailto:gdpr@cuscz.cz


 
 
Informace k rozvoji majetků v Račicích a v Praze Troji: 
Podána informace - proběhly některé investiční akce v Račicích, připraveny další investice na rekonstrukci 
(sítě) a obnovu, z prostředků MŠMT.  Pro rozvoj závodiště a areálu v Praze Troji byl založen pobočný spolek 
Národního olympijského centra vodních sportů Račice (NOC-VS Račice) – Národní olympijské centrum 
vodních sportů Troja (NOC-VS Troja). Spolek připravuje projekt výstavby nového areálu a podmínky pro 
žádost o investiční dotace od MŠMT, spolupracuje s MHMP. Informaci doplnil J.Rohan. 
 
Informace k převodu majetků v Račicích. 
Situaci komentoval J.Boháč, uvedl důvody převodu (rozdělení parcel) a popsal konkrétní situaci s odkazem 
na podrobné písemné podklady rozeslané předem delegátům konference.   
 
Přijímání nových členů do ČSK: 
V podkladech byly delegátům rozeslány žádosti klubů o přijetí do ČSK. Předseda komentoval stav splnění 
podmínek k přijetí daných stanovami. Celkem podalo žádost 12 oddílů: 3x sekce SRK, 3x VT, 4x Dračí lodě 
2x KDV: 
 

 
Přihlášky nových oddílů do ČSK: 

   

         

 
oddíl 

   
odvětví IČO úplný  Stanovy 

      
  výpis   

1 Rychlostní kanoistika Litovel, z.s. SRK 2219697 ano ano 

 
  

    
  

  2 Klub vodních sportů Žamberk,z.s. SRK 5512433 ano ano 

 
  

   
  

   3 DRAGON FORCE PŘEROV. z.s. 
 

DL 26577984 ano ano 

 
  

       4 Asociace vodních sportů Znojmo,z.s. DL  +  22846948 ano ano 

 
  

   
 vodní sporty 

   5 Kanoe klub Liptákov,z.s. 
 

 VT 6958486 ano ano 

 
  

       6 Sdružení V.T.O.M.z.s. 
 

VT 26524481 ano ano 

         7 SK Kanoevalmez, z.s. 
 

VT 2299631 ano ano 

         8 KVS Praha z.s. 
  

SRK 22850031 ano ano 

         9 Raft team H2O Jeseník, z.s. 
 

DV 3679098 ano ano 

         10 Moravia Dragons - Přerov 
 

DL 26678721 ne neplatné 

 
  

       11 Haná Dragons - Olomouc 
 

DL 22607731 ne neplatné 

         12 Sokol Troja 
  

DV 75050986 ano ano 

 
Předseda sdělil, že Výbor ČSK žádosti projednal a doporučil konferenci ke schválení, aby oddíly splňující 
podmínky byly přijaty za řádné členy ČSK – celkem 10 žadatelů. Podmínky přijetí nesplnili Moravia Dragons 
a Haná Dragons. Všechny sekce odsouhlasily přijetí nových členů jednomyslně. 
 
 



 
Zpráva mandátové komise 
Přednesl zvolený předseda mandátové komise Zdeněk Krpata. Na Konferenci bylo pozváno 10 delegátů 
z každé sekce (celkem 30). Přítomno 23 delegátů: 
   - sekce kanoe rychlost (dále jen KR) – přítomno 7 delegátů   
 - sekce kanoistiky na divokých vodách (dále jen DV) – přítomno 8 delegátů  
 - sekce vodní turistiky (dále jen VT) – přítomné 8 delegátů  
Přizváno 30, celkem přítomno 23, v každé sekci byl přítomen nadpoloviční počet delegátů, celkem 76,6% 
delegátů. Konference je podle stanov ČSK usnášeníschopná. Protokol je uložen na sekretariátu ČSK. 
 
Volby 2018: 
Současný předseda okomentoval proběhlé 4 roky ve funkci a poděkoval za spolupráci se sekcemi a 
sekretariátem . J.Hodic potvrdil zájem sekce VT o pokračování J.Boháče ve funkci předsedy svazu. 
P.Šebesta informoval o návrhu kandidáta sekce rychlostní kanoistiky na funkci předsedy svazu – J.Boháč a 
na funkci předsedy Revizní komise - J.Langr. Poté se uskutečnily volby v souladu s volebním řádem, 
aklamací. 
J.Boháč – zvolen ve všech sekcích jednomyslně – 3:0 na další 4 roky za předsedu ČSK. 
J.Langr – zvolen ve všech sekcích jednomyslně – 3:0 na další 4 roky za předsedu Revizní komise ČSK. 
Revizní komise ČSK je tak tříčlenná,  zbývající dva členové jsou předsedové komisí zvolení v sekcích - za 
sekci KDV – Ladislav Jílek a za sekci VT – Jiří Mrkos. 
 
Diskuse a projednání celosvazových záležitostí: 

- J. Hodic  - komentář ke zvýšení administrativy v práci svazu a komentář k vyhlášené podpoře pouze 
úzkého okruhu OH disciplín. Doplnil J.Boháč  

- J.Pollert – informace k jednání Senátu Parlamentu ČR k tzv. zůstatkovém průtoku pod jezy na řekách  
v ČR. – doplnil J.Boháč. 

 
Úkoly pro další období: 
J.Boháč okomentoval snahy ČSK je udržení a i zvýšení stavu členské základny především u mládeže. Dále 
udržení, případně zvýšení výkonnosti a výsledků reprezentace Českého svaz kanoistů, na kterých je závislé 
dotační financování činnosti svazu z MŠMT. Prioritou zůstane poskytování pomoci oddílům s narůstající 
administrativou, včetně nově zaváděného GDPR. 
 
Schválení Usnesení Konference ČSK: 
Návrh usnesení přednesl předseda návrhové komise Milan Bílý. J. Boháč okomentoval a zdůvodnil některé 
body návrhu Usnesení Konference tak, jak je předložil Výbor ČSK návrhové komisi.  
K takto doplněnému usnesení nebylo připomínek, dotazů ani jiných návrhů. O usnesení konference ČSK 
bylo hlasováno takto: 
Sekce KR 7 hlasů pro / 0 proti / 0 se zdržel,  
Sekce DV 8 hlasů pro / 0 / 0 se zdržel,  
Sekce VT 8 hlasů pro / 0 / 0.  
Usnesení konference ČSK 2018 bylo jednomyslně schváleno poměrem 3:0 a tvoří nedílnou přílohu tohoto 
zápisu. 
 
Závěr. 
Na závěr konference předseda Jan Boháč všem poděkoval přítomným delegátům za účast, poděkoval 
čestnému předsedovi ČSK panu ing. Michalu Ježkovi a dále poděkoval všem přítomným za jejich práci pro 
kanoistiku, popřál všem delegátům co nejvíce úspěchů kanoistice v dalším období roku 2018.  
  
 
 
 



 
 
Usnesení k jednotlivým bodům jednání Konference ČSK: 
  

Konference ČSK   s c h v a l u j e: 
1. Předložený program jednání uvedený v pozvánce na konference  
2. Předložený jednací řád konference ČSK 
3. Mandátovou komisi ve složení:  Zdeněk Krpata, Jaroslav Volf, Jiří Ulč         
4. Návrhovou komisi ve složení: Milan Bílý, Petr Doležal, Jiří Mrkos 
5. Volební komisi ve složení: Pavel Šebesta, Jiří Rohan, Antonín Tomáš 
6. Zprávu mandátové komise, přednesenou Zdeňkem Krpatou 
7. Zprávu předsedy ČSK Jana Boháče  
8. Zprávu revisní komise přednesenou J. Langrem 
9.   Zprávu o hospodaření vč. účetní závěrky ČSK za rok 2016.  
10. Výsledek volby předsedy Českého svazu kanoistů  – Jana  Boháče, nar. 22.4 1963.  Volba  Jana Boháče   

je účinná od 17.5 2018.  
11. Výsledek volby předsedy Revizní komise Českého svazu kanoistů – Jindřicha Langra, nar. 10. 7. 1946.   

Volba Jindřicha Langra je účinná od 17.5 2018 s tím, že Revizní komise ČSK je tak tříčlenná,  zbývající 
dva členové jsou předsedové komisí zvolení v sekcích - za sekci KDV – Ladislav Jílek a za sekci VT – Jiří 
Mrkos. 

12. Bezúplatný převod (darování): 
o spoluvlastnických podílů ČSK na nemovitém majetku, konkrétně pozemků v areálu závodiště 

v Račicích, parcelní číslo 470/66 o výměře 2738 m2, parcelní číslo 470/67 o výměře 963 m2, parcelní 
číslo 470/68 o výměře 423 m2, 470/69 o výměře 461 m2 a parcelní číslo 470/70 o výměře 374 m2, 
vše v areálu Sportcentra Račice, v hodnotě 97,66 Kč/m2, celkem 484 296,- Kč (čtyřistaosmdesátčtyři 
tisícdvěstědevadesátšetkorunčeských) dle znaleckého posudku zpracovaného Ing. Sylvou Kopeckou, 
znalcem v oceňování majetku pro věci nemovité, Malá Štěpánská 11, 120 00 Praha 2, a to 
Národnímu olympijskému centru vodních sportů, z.s., IČ 03039021, zapsanému u Městského soudu 
v Praze pod číslem L 60843, se sídlem Zátopkova 100/2, Břevnov, 169 00 Praha 6 (NOC-VS), jako 
mimořádný členský příspěvek dle příslušných ustanovení Stanov NOC-VS, ,  

Bezúplatný převod (darování) je schválen při splnění následujících podmínek: 
o NOC-VS se smluvně zaváže k zachování převáděného majetku pro sportovní činnost; 
o nedodržení smluvních podmínek ze strany NOC-VS bude sankcionováno zejména sjednáním 

rozvazovací podmínky, podle které porušením smluvních podmínek dojde k zániku právních účinků 
smlouvy a ČSK se stane opět vlastníkem, respektive spoluvlastníkem převedeného majetku; 

13.  Přihlášky nových oddílů do Českého svazu kanoistů. 
 

Konference ČSK   b e r e   n a   v ě d o m í : 
- Složení Revizní komise ČSK. Vedle dnes zvoleného předsedy RK ČSK Jindřicha Langra jsou dalšími 

členy RK předsedové Revizních komisí sekcí. Za  KDV Ladislav Jílek a za  VT Jiří  Mrkos. 
- Založení spolku Národní olympijské centrum vodních sportů Trója, z.s., jako pobočného spolku 

Národního olympijského centra Račice, z.s., za účelem vybudování komplexního areálu pro vodní 
slalom  

 

Konference ČSK   z m o c ň u j e: 
a) Výbor ČSK, aby realizoval schválený převod majetku, tedy zejména, aby zpracoval příslušné smlouvy a 

učinil další potřebné úkony směřující k převodu. 
b) Statutární zástupce ČSK k podpisu)výše uvedených) smluv. 
 

Konference ČSK   u k l á d á   v ý b o r u   Č S K: 
1. Zabezpečit plnění hlavních úkolů jednotlivých sekcí ČSK pro příští období a trvale zajišťovat 

podmínky rozvoje kanoistiky. 



2. Vést činnost ČSK v souladu se stanovami spolku a „Pracovními pravidly řízení ČSK“, včetně 
rozdělování dotací mezi sekce podle zásad v nich stanovených. 

3. Zabezpečovat státní reprezentaci na světových a evropských soutěžích s hlavním cílem úspěšné 
reprezentace na OH 2020. 

4. V klíčích pro rozdělování prostředků v sekcích olympijských sportů preferovat olympijské disciplíny, 
v klíči dělení Programu MŠMT na činnost svazů zachovávat částku přesunutou od roku 2017 z ČOV 
na MŠMT pro podporu přípravy mládeže olympijských sportů. 

5. Prosazovat zájmy vodních turistů v souvislosti s přímým i nepřímým omezováním podmínek pro 
vodní turistiku v České republice. 

6. Poskytovat podporu v základním rozsahu sportům v gesci ICF, působícím v ČR pod ČSK v souladu se 
stanovami ČSK v rámci Sportovně technických komisí (Kanoe polo, free style, mořské kajaky, dračí 
lodě popř. paddleboarding (SUP) 

7. Provést postupně opatření ke splnění nové právní úpravy ochrany osobních dat (GDPR) v rámci ČSK 
a poskytnout informace sdruženým klubům a oddílům 

8. Informovat oddíly o výsledcích konference ČSK 
9. Zabezpečit trvalou propagaci kanoistického sportu na všech úrovních 

 
Konference ČSK    u k l á d á   č l e n s k ý m   s u b j e k t ů m    Č S K: 

1. Provést postupně opatření ke splnění nové právní úpravy ochrany osobních dat (GDPR) na úrovni 
klubu / oddílu / TJ, v první řadě bezodkladně informovat členy o zpracování osobních údajů (nejlépe 
do 25. 5. 2018) a opatřit souhlasy členů se zpracováním osobních údajů 

 
 
Konference byla zakončena v 17:15 
 

Zapsal:   Mgr. Ivo Eichler – sekretář sekce DV 
   
 


